
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 02 juni 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; R. 
Heirwegh; L. Van Dooren; C. Vermeulen; Tielens; G. Weyns; E. Smet; R. Hiel; A. Denert; E. Debaets en 
W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:  K. Schelfhout; 
 
 

1. Aanduiden lasthebber AV VERKO 
 
VERKO organiseert op dinsdag 14 juni om 18u00 de algemene jaarvergadering. Als aandeelhouder 
wordt Ibogem gevraagd een lasthebber aan te duiden. 
 
Beslissing: de raad van bestuur beslist om voorzitter Jens De Wael aan te duiden als lasthebber. 
 

2. Resultaten sorteeranalyse ondergrondse gft-containers 
 
Ibogem deed in samenwerking met de OVAM een sorteeranalyse op de inhoud van volgende 
ondergrondse gft-containers: Melkaderwijk (Kallo), Ten Wijngaarde (Kruibeke) en Cortewallewijk 
(Beveren). De resultaten van Ten Wijngaarde in Kruibeke tonen een normaal sorteergedrag: 97,63% 
van de inhoud van de gft-container was correct gesorteerd gft. Er werd een klein percentage pmd 
teruggevonden, zakdoekjes en medicijnenblisters. In de Melkaderaan in Kallo werden volledige 
zakken met restafval teruggevonden bij het groente-, fruit- en tuinafval, goed voor 2,59% van het 
totale gewicht. Ook hier werd materiaal gevonden dat in andere containers hoort, waarvoor het 
tarief bovendien goedkoper tot helemaal gratis is: pmd (3,01%), maar ook glas (0,86%) en papier-
karton (1,17%). Meer dan 2% van het totale gewicht bestond uit niet-lege verpakkingen. De grootste 
vervuiling (10,22%) bestond uit pampers, beenderen en niet-recycleerbare verpakkingen (restafval) 
en textiel (textielcontainer). Slechts 76% van de gft-container was juist gesorteerd. 
Maar ook in de Cortewallewijk in Beveren vallen de resultaten eerder tegen: 91,29% is goed 
gesorteerd. Ook daar worden zakken met restafval (1.17%) bij gft gedeponeerd, evenals pmd 
(1.41%), glas (0,03%), papier-karton (1,24%) en voedsel dat nog in de verpakking zit (0,30%). Deze 
fouten werden ook gevonden: kattenbakvulling, hygiënisch materiaal, zilverpapier (restafval), 
complexe verpakkingen (uit elkaar halen en correct sorteren) en textiel (textielcontainer). Een klein 
percentage gft (0,56%) wordt aangeboden in composteerbare zakken. Die worden echter niet 
toegestaan bij gft omdat ze niet tijdig gecomposteerd zijn. In de loop van de maand juni worden er 
vervolganalyses gedaan door OVAM. 
 

3. Luierafval personen met een beperking 
 
De invoering van gewichtsdiftar kan aanleiding geven tot een hogere rekening voor mensen met 
luierafval. Naast de structurele sociale correcties heeft de raad van bestuur onderzocht om ook 
mensen met een beperking een betere dienstverlening aan te bieden. De oorsprong is vooral terug te 
vinden in het moeilijker gebruik van de containers die vol zitten met luiers en daardoor te zwaar gaan 
wegen om te verplaatsen. Mensen met een beperking die luiers moeten dragen, hebben permanent 
veel luierafval waardoor zij voortdurend met deze ongemakken van een volle, zware container 



 

 

 

geconfronteerd worden. Het aanbieden van restafvalzakken met luiers naast de container te zetten is 
geen oplossing. Andere burgers zullen dat ook opnemen en spontaan zakken naast de containers 
zetten bij de ophaling. Om toch een aparte dienstverlening te kunnen aanreiken stelt de raad van 
bestuur volgend principe voor: 
 

- Geldig voor mensen met een beperking die luiers moeten dragen 
- Luiers in luierzakken aan te bieden op het recyclagepark 
- Zakken kunnen gekocht worden bij de gemeenten en Ibogem 
- Tarief: € 1,5/zak 
- De gemeente beslist wie in aanmerking komt voor gebruik van deze dienstverlening 

 
Beslissing: de raad van bestuur legt een nota met het principe voor aan de gemeentebesturen. 
 
 

4. Opslagbatterij recyclagepark Verrebroek 
 
Op het recyclagepark van Verrebroek werden voor 23 kWp zonnepanelen aangelegd om te voldoen 
de eisen van CO2-neutraliteit van bedrijvenzone in Aven Ackers. Omwille van de bedrijfsactiveiten 
heeft Ibogem geen terugdraaiende teller en heeft het geen recht op groenestroomcertificaten. De 
opgewekte groene energie wordt op het net gestoken, hiervoor wordt slechts een beperkte 
vergoeding gegeven door de netbeheerder. Ibogem wil echter meer gebruik maken van de eigen 
opgewekte stroom en minder afhankelijk zijn van het net. Het plaatsen van een batterijcontainer is 
op dit moment de meest groene en duurzame oplossing. Op basis van de inschrijvingen van de 
batterijcontainer voor de site in Melsele, werd een prijsvraag gesteld aan verschillende installateurs. 
Energy Design heeft hierbij de beste voorwaarden. Energy Design heeft eerder al een analyse van de 
installatie gedaan en bijsturingen op de werking van de zonnepanelen gedaan.  
Het voorgestelde type van batterij is voldoende in relatie tot de productiecapaciteit maar nog meer 
in relatie tot het eigen verbruik. Buiten de openingsuren is er weinig verbruik, tijdens de 
openingsuren is het verbruik ook niet gigantisch hoog. Daarnaast zijn er nog verbruiken op het 3-fasig 
netwerk voor 380V aansturing van de perscontainers. 
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht aan Energy Design. 
 

5. Aanvullend aanbod grotere pmd-zakken 90 liter 
 
In 2019 werd de sorteerboodschap voor de pmd-zak uitgebreid naar alle plastiek verpakkingen. Het 
gemiddeld ingezameld gewicht/volume pmd is nu merkelijk hoger dan vroeger. De meeste burgers 
zijn van 1-2 zakken per 14-daagse ophaling naar 3-4 zakken per ophaling gegaan. Ook voor de 
ophalers geeft dit voor de pmd-rondes extra werk en is er inzet van bijkomende middelen nodig. Als 
gevolg van die uitgebreide sorteerboodschap zijn reeds een aantal intercommunales gestart met het 
verkopen van zakken met groter volume. Meestal wordt 90 liter gebruikt. De 90-liter zakken zijn een 
aanvullend aanbod en zijn niet plaatsvervangend voor de 60 liter zakken. De kostprijs van een 
grotere zak bedraagt momenteel € 81,4/1.000 zakken, de prijs van de huidige zakken is nu 
€79,5/1.000 zakken. De grotere zakken worden zijn van het type wavetop (met knoopflappen zoals 
de restafvalzakken) omdat het gebruik van treklint bij grotere zakken meer problemen geeft. Voor de 
verkoop van de zakken zou het tarief dan ook in verhouding moeten worden aangepast naar € 
0,225/zak of € 4.5 per rol van 20 zakken. Om het gebruik van het grotere type zak te stimuleren 
(voordeel voor de ophaler, efficiënter voor de burgers, minder plastiek afval,..) kan echter beslist 
worden om bijvoobeld € 0,20/zak te vragen. Momenteel vergoedt Fost Plus maar tot € 0,15 zak. Al 
wat hoger ligt dan die prijs wordt in principe van het communicatiebudget van de intercommunale 



 

 

 

afgetrokken. Het zou mogelijk moeten zijn om de nieuwe zakken reeds aan te bieden bij de 
verdeelpunten vanaf 01 september. 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met een aanvullend aanbod van grotere pmd-zakken van 
90 liter met ingang vanaf 01 september. Ibogem legt een nota voor aan de gemeentebesturen met 
dit principe en het voorgesteld tarief van € 0,2/zak. Het tarief moet goedgekeurd worden door de 
gemeenteraden. 
 

6. Aanwerving diensthoofd KLW: procedure thuisopdracht 
 
 

7. Uitvoeringsplan huishoudelijke afvalstoffen 
 
Op 01 juni ging het openbaar onderzoek van start voor het nieuwe uitvoeringsplan huishoudelijke 
afvalstoffen. Het openbaar onderzoek loopt tot 31 juli. Het materialendecreet voorziet dat iedereen 
opmerking en bezwaren kan indienen tegen dit plan. VVSG vraagt aan de intercommunales en 
gemeenten om dit ontwerp grondig te lezen en opmerkingen of bezwaren aan OVAM over te maken. 
Het definitieve plan wordt een bindend document voor de lokale besturen voor het afval- en 
materialenbeleid). Aan de hand van de samenvattende nota van Interafval wordt het nieuwe plan 
overlopen. Een aantal bezorgdheden of valkuilen worden verder besproken. De raad van bestuur is 
van oordeel dat een aantal doelstellingen wel heel strak zijn en dat er teveel naar de lokale besturen 
verschoven wordt. Er is te weinig opgenomen over harde doelstellingen voor de producenten en er 
zijn te weinig doelstelling aan het begin van de keten. Ibogem wil dat Vlaanderen hier meer 
verantwoordelijkheid opneemt. 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de visienota en analyse vanuit Interafval. Ibogem zal 
zelf ook opmerkingen overmaken aan OVAM in kader van het openbaar onderzoek. Op de rvb van 07 
juli zal het antwoord aan OVAM definitief beslist worden.  
 

8. Varia 

Geen varia. 

 

 
Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


